
 

 
 

 
 
We are excited to announce that Dainolite Ltg. and Contact Delage have entered into partnership effective 
January 25th, 2024.  
 
Contact Delage will be responsible for representing the Dainolite product offering in the specification, design 
and electrical distribution channels within the Quebec market.  
 
Dainolite has been a manufacturer and leader in contemporary decorative lighting in North America for over 35 
years and prides itself on offering innovative designs and local customization for its products.  
For over 45 years, Contact Delage has consistently remained at the forefront by offering products from the top 
manufacturers of the industry. They have trusted relationships with their clients, continually developing expertise 
and attentively addressing specific needs to guide them towards tailored solutions with the best quality/price 
ratio. Their mission is to provide wise and intelligent advice, resulting in customized solutions that meet the 
needs of their clientele. 
 
This partnership will allow both Dainolite and Contact Delage to offer the very best of decorative lighting 
solutions to the commercial Quebec market while continuing to focus on what is important to both companies – 
service, professionalism and relationships.  
 
  



 

 
 

 
 
Nous sommes ravis d'annoncer que Dainolite Ltg. et Contact Delage ont conclu une entente de représentation à 
compter du 25 janvier 2024. 
 
Contact Delage sera chargé de représenter l'offre de produits Dainolite dans les canaux de spécification, de 
conception et de distribution électrique sur le marché québécois. 
 
Dainolite est un fabricant et un leader dans le domaine de l'éclairage décoratif contemporain en Amérique du 
Nord depuis plus de 35 ans et se distingue par ses designs innovants et sa personnalisation locale pour ses 
produits. 
Depuis plus de 45 ans, Contact Delage reste constamment à l'avant-garde en proposant des produits des 
meilleurs manufacturiers de l’industrie. Ils entretiennent des relations de confiance avec leurs clients, 
développent en permanence leur expertise et répondent attentivement aux besoins spécifiques pour les orienter 
vers des solutions sur mesure offrant le meilleur rapport qualité/prix. Leur mission est de fournir des conseils 
judicieux et intelligents, aboutissant à des solutions personnalisées répondant aux besoins de leur clientèle. 
 
Ce partenariat permettra à Dainolite et à Contact Delage d'offrir le meilleur en matière de solutions d'éclairage 
décoratif sur le marché commercial québécois, tout en continuant à mettre l'accent sur ce qui est important pour 
les deux entreprises : le service, le professionnalisme et les relations. 


